
Referat fra Styremøte. Referent: Tove

Organisasjon Kor é vi

Dato 21. februar 2022

Tidspunkt 17:00 - 19:00

Sted Kanalveien 7

Til stede      Ikke møtt

Audun Flage Solheim, Styremedlem

Oddbjørg Smaadal, Styremedlem

Eli Moe, Styremedlem

Tove Værnes, Styremedlem

Stig Arntzen, Styremedlem

Nina Elin Andresen, Leder

Saksliste

22-1 Konstituering av nytt styre

Referat: 1. Nina ønsket Stig som nyvalgt velkommen til styret. Deretter konstituerte styret seg 
med følgende rollefordeling:
Leder: Nina E. Andresen
Økonomiansvarlig: Oddbjørg Smådal
Styremedlem, web-ansvarlig: Audun Solheim
Styremedlem, materialforvalter: Eli Moe
Styremedlem, kontakt repertoar osv: Stig Arntzen
Styremedlem, sekretær, arrangementansvar: Tove Værnes.

22-2 Godkjenning av referat fra forrige møte

Referat: 2. Referat fra styremøte 27.01.22 er godkjent.

22-3 Økonomi

Referat: Budsjett for 2022 kan først utarbeides når aktivitetsplanen er på plass.
Kontingent på kr. 750,-. Melding sendes til medlemmene.
Vi kan vurdere å bruke Visma til dette. Oddbjørg setter seg inn i om det kan være aktuelt for 
oss å bruke.

22-4 Informasjonsrunde

Referat: Det er utvilsomt dirigenten som avgjør plassering osv. bl.a på øvelser.

22-5 Fremtidsplaner



Referat: Aktivitetsplaner: Maria deltok i møtet vedrørende dette punktet.
Vi melder oss på Vårkonserten til Korforbundet siste helg i mars.
Det er jubileumsår i 2022, og vi satser på en jubileumskonsert og -fest til høsten. Vi må 
begynne planleggingen så snart som mulig. Jubileumstur kan finne sted i 2023.
Det ble utvekslet forslag til sanger vi kan ha i tiden framover. Maria får en liste over hvilke 
noter vi har., og det jobbes videre med valg av repertoar.

22-6 Ny styreportal

Referat: Audun sender ut melding til medlemmene om hvordan man skal forholde seg til 
hjemmesiden heretter. Det skal bl.a. Skje via bruk av APP.
Audun går i dialog med web-leverandør om tilbud om notearkivmuligheter. Mer om dette 
senere.

22-10 Oppsigelse av iZettle

Referat: Avtale med iZettle kassasystem er ikke lenger nødvendig og sies opp.
Audun undersøker om kun kortterminal kan brukes ved f.eks billettsalg.

22-7 Eventuelt

Referat: Ingen saker.

22-8 Avtale dato for neste Styremøte.

Referat: Styremøtedatoer, alle er mandager:
21. mars
25. april
23. mai
20. juni.

Sted:

Dato:

Signaturer:


